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Tågstopp i Åryd 
 
Arbetsgruppen Tågstopp i Skruv har skickat in remissvar ”Förslag till länstransportplan för 
Kronobergs län 2018 – 2029 diarienr 16RK2006 daterad 2017-09-20. I remissvaret vill man att 
perrong byggs samtidigt som det beslutade mötesspåret för att underlätta för framtida tågstopp. 
Man vill också att Krösatågen trafikerar de mindre stationerna som Skruv och Åryd. Åryds 
Föreningsråd har tidigare skickat in skrivelse till Regionförbundet Kronoberg 2016-10-06 (diarienr 
16RK1965) med kopia till Regionförbundet Kalmar, Växjö kommun, Lessebo kommun, Trafikverket 
Borlänge, reg. Syd Kristianstad och riksdagsledamöterna i Kronobergs län där vi ser hur samhället 
skulle kunna utvecklas i och med ett tågstopp. I skrivelsen hänvisar vi till olika program, som alla 
betonar vikten av ett hållbart samhälle och kollektivt resande. Både Regionen och Växjö kommun ser 
positivt på vår skrivelse och vad vi förstår handlar det om att få fram pengar till en perrong. Skruv har 
i sitt remissvar föreslagit att ytterligare försök kan göras via EU-medel. Detta är något som vi också 
ser som en möjlighet. Vi hänvisar till vår skrivelse och vill dels stödja Skruvs remissvar och även 
betona att vi fortfarande står fast vid att vi vill ha tågstopp i Åryd. 
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